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U Studentskom centru održala se 
Smotra Sveučilišta u Zagrebu od 27. 
veljače do 1. Ožujka 1997 Na smotri 
su bili predstavljeni svi fakulteti, a 
među .. atraktivnijima ··i Geodetski. 

U Studentskom centru 
održala se Smotra 
Sveučilišta u Zagrebu od 

27. veljače do l. Ožujka 1997. 
Na Smotri su bili predstavljeni svi 

faku lteti, a među ··atraktivnijima··i 
Geodetski. Iako pratimo pad interesa 
za tehničke fakultete, organizatori 
Smotre nisu se baš potruditi 
postaviti njihove štandove u centar 
pozornosti. Oni koji su bili na Smotri 
mogli su vidjeti mnoštvo ljudi i 
znatiželjnih maturanata ispred naziva 
··Geodetski fakultet"". Predstavnike 
fakulteta je to ugodno iznenadilo i 
zaista se ponosimo time. Rezultati će 
se vidjeti, jer očekujemo maturante 
koji su zainteresirani za studij i bogati 
svojim prethodnim znanjem. 
Međutim, nije na Smotri bila samo 

riječ o maturantima i njihovom upisu 
na studije. Zadnji dan Smotre održan 
je razgovor pod nazivom ··okrugli 
stol"". S jedne strane ··stola·· bili su 
studenti i učenici , a s druge strane 
sjedili su prof. dr. sc. Marijan Šunjić, 
rektor Sveučilišta u Zagrebu, zatim 
predstavnik Studentskog zbora 
Zdravko Petrović, prorektorica za 
znanost prof. dr. sc. Helena-Jasna 
Mencer, predstavnik Hrvatske 
udruge poslodavaca Željko 
Ivančević, predstavnik Gospodarske 
komore Zagreba mr. sc. Vjekoslav 
Tomašić i dekan Fakulteta kemijskog 
inženjeringa i tehnologije prof. dr. 
sc. Marin Hraste . 

Nakon uvodnih riječi rektora, koje 
su bile usmjerene na problem odgoja 
i izobrazbe stručnjaka raznih pro fi la, 
na probleme Sveučilišta i drugo; 
sljedila su vrlo zanimljiva izlaganja 
poduzetnika iz raznih tvrtki (Plive, 
IBM-a ... ) . Oni su odgovarali na 
pitanje: ··što se očekuje od studenta 
nakon diplomiranja?··. Odgovori su 
bili vrlo zanimljivi i konkretni. Oni 
traže informatičku pismenost, znanje 
stranih jezika, konstantnost učenja, 
znanja upravljanja ljudskim 
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Štand Geodetskog fakulteta na Smotri 
sveučilišta bio je među najposjećenijima 

potencijalima, odnosno sposobnost 
organizacije i timski rad. Također 
su naglasili da ··učenje tek počinje 
kad smo završili fakultet i stupili u 
radnu sferu··. Vrlo optimistično, zar 
ne? Također ocijenjeno kao vrlo 
pozitivno uvođenje predmeta 
menadžmenta i sociologije 
organizacije na Tehničke fakultete. 
Sve će se to jednog dana tražiti kad 
ćemo samostalno privređivati i 
dokazivati se na radnim mjestima. Iz 
Hrvatskog zavoda za zapošljavanje 
upozorili su nas na strukturnu i 
prostornu neusklađenost u 
Hrvatskoj. Rješenje tog problema 
pronaći će se u profesionalnoj 
pokretljivosti, što znači da će mladi 
stručnjaci morati odlaziti u mjesta 
gdje se traže određeni kadrovi kako 
bi se zaustvila prenapučenost 

gradova, a posebno Zagreba. 
Zanimljivost i novost je također 

bila studentska anketa kojom će 
studenti vrednovati svoje 
nastavnike na fakultetu. Ova ideja 
je pozitivna i tako su je ocjenili 
sudionici rasprave . Postoje prvilnici 
kako se ankete provode. Anketa će 

biti anonimna, a rezultati javni. O 
terminima provođenja ovakve 
ankete nisu nas informirali, ali ona 
se očekuje uskoro i rektor Sveučilišta 
je zamolio za optimalnu suradnju 
tijekom njenog provođenja. 

I tako je završena l. Smotra 
Zagrebačkog Sveučilišta s brojnim 
pitanjima koja su ostala otvorena, a 
jedno od njih je i financiranje 
studentskih programa. Na to pitanje 
nitko nije mogao odgovoriti jer 
predstavnici Ministarstva znanosti 
i tehnologije nisu bili prisutni. 

Do godine očekujemo još bolju 
organizaciju , ali i dojmovi s ove 
Smotre su vrlo dobri s obzirom da 
smo uspostavili suradnju i s ostalim 
fakultetima i predstavili naš 
Geodetski fakultet za kojeg se mora 
znati. • 

Vesna Banoci 


